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استیضاح برای استیضاح یا برای اصلاح؟ 

50 نفره از نمایندگان محترم مجلس، طرحی  جمعی 
را آماده کرده اند که بر اساس آن می خواهند وزیر کار را 
استیضاح کنند. آن ها 26 نقد را متوجه ربیعی دانسته اند 
که بر اساس آن وزیر مستحق استیضاح شمرده شده است.

با مرور این 26 بند به مواردی مثل مشکلات صندوق های 
بازنشستگی و شرکت های زیرمجموعه آن ها برخورد می 
کنیم که البته قابل طرح و سوال از وزیر کار است. اما برخی 
دیگر از موارد ذکرشده در این فهرست کمی عجیب است. 
مثلا ربیعی به خاطر مواردی چون کاهش نرخ مشارکت 
زنان ، افزایش نرخ بیکاری ، افزایش نیافتن سهم تعاون از 
اقتصاد و تامین نشدن مالی این بخش توسط نظام بانکی 
موردسوال قرار گرفته است. اگرچه این موارد قابلیت سوال 
از وزیر را دارد اما آشنایی اندکی با اقتصاد نشان خواهد 
داد که تحقق آن ها نه تنها در حد توان و اختیارات یک وزیر 
نیست بلکه تحولات اساسی اقتصادی را می طلبد. سوال 
این است که نمایندگانی که همین چندماه قبل به ربیعی 
رای اعتماد داده اند، انتظار داشتند چه تحولی در یک 

فصل رخ دهد.
فارغ از عجیب بودن برخی موارد سوال این است که هدف 
از این استیضاح چیست؟ اگر اصلاح امور است که باید 
موارد مشخصی از کم کاری همراه با دلایل مشروح ارائه 
شود. همچنین ناتوانی یا کم کاری وزیر در استفاده از 
ابزارهای در دسترس و اختیارات موجود می تواند مورد 
سوال قرار گیرد. مثلا از وزیر درباره سرانجام طرح های 
اشتغالی به حاشیه رفته  یا طرح های جدید که به اعتقاد 
بسیاری از کارشناسان از پیش شکست خــورده است، 

سوال شود.
در غیر این شرایط ارائه فهرست هایی طولانی که هرچیزی 
در آن هست، این شائبه را ایجاد می کند که هدف فقط 
استیضاح است و نه اصلاح. به خصوص درباره وزارتخانه ای 
که مجموعه عظیمی از بنگاه ها و هزاران فرصت مدیریتی 
در خود دارد، این شائبه ایجاد خواهد شد که ممکن است 
اعمال استیضاح صرفا اعمال فشاری است برای توزیع 

فرصت های مدیریتی بنا بر میل برخی افراد. 

...خبر
قائم مقام وزیر صنعت: 

قیمت حامل های انرژی صنعت در سال 
آینده افزایش نمی یابد 

قائم مقام وزیر صنعت درباره تأثیر پیش بینی افزایش قیمت 
حامل های انرژی بخش تولید در لایحه بودجه ۹۷ گفت: 
دولــت برنامه ای بــرای افزایش قیمت این حامل ها طی 

امسال یا سال آینده برای بخش تولید ندارد.
به گــزارش خبرگزاری فــارس، رضا رحمانی در پاسخ به 
سوالی در خصوص افزایش قیمت حامل های انرژی در 
سال آینده برای بخش تولید، آن را رد کرد و گفت: دولت 
برنامه ای برای افزایش قیمت این حامل ها طی امسال یا 
سال آینده ندارد. البته باید دید در مجلس چه چیزی مصوب 
می شود. حتی در این زمینه سهم تولید از منابع هدفمندی 

یارانه ها را نیز مطالبه کرده ایم.
لازم به ذکر است دولت در لایحه بودجه درخواست کرده 
است که مابه التفاوت قیمت حامل های انرژی در سال ۹۷ 
نسبت به ۹6 به حساب خاصی نزد خزانه داری واریز شود 
و از این وجوه، 1۷4 هزار میلیارد ریال به تولید و اشتغال 
اختصاص یابد. بدین ترتیب برخی گمانه ها حاکی از این 
بوده است که قیمت حامل های انرژی به خصوص در بخش 

تولید افزایش می یابد.
در این زمینه محسن صالحی نیا معاون امور اقتصادی وزیر 
صنعت نیز اظهار کرد: پیشنهاد دولت درباره ذخیره مابه 
التفاوت منابع هدفمندی به معنی افزایش قیمت حامل 
های انرژی نیست بلکه این رقم می تواند از منابع مختلف 

باشد.
از سوی دیگر شرفی عضو کمیسیون انرژی مجلس با اشاره 
به پیش بینی درآمد 1۷ هزار میلیارد تومانی از افزایش 
قیمت حامل های انرژی در بودجه ۹۷ گفت: مجلس در 
شرایط فعلی اقتصاد موافق افزایش قیمت حامل های 

انرژی نیست.
رحمانی در ادامه سخنان خود خاطرنشان کرد: طبق لایحه 
بودجه سال آینده اختصاص 18 هزار میلیارد تومان از محل 
صرفه جویی و هدفمندی یارانه ها برای تولید و اشتغال در 
لایحه بودجه ۹۷ پیش بینی شده است که از محل های 
مختلف از جمله منابع بانک ها، صندوق توسعه ملی و 
سرمایه گذاری خارجی تأمین خواهد شد. وی تصریح کرد: 
در این زمینه ایجاد 634 هزار شغل برای اشتغال جوانان 
و شغل اولی های تحصیل کرده دانشگاهی در نظر گرفته 
شده است. به گفته رحمانی، در بودجه امسال ایجاد 450 
هزار فرصت شغلی پیش بینی شده بود که این رقم طی 

هشت ماهه امسال محقق شده است.

 شاخص

آبان امسال چند فقره چک برگشت خورد؟ 

آن گونه که بانک مرکزی گزارش داده است در آبان 
امسال درکل کشور حدود ۹.6 میلیون فقره چک به 
ارزش بیش از 61.5 هزار میلیارد تومان مبادله که از 
این تعداد، حدود 1.5 میلیون فقره چک به ارزش حدود 
13.8 هزار میلیارد تومان برگشت داده شد. سهم چک 
های برگشتی از کل تعداد چک ها حدود 15 درصد و 
سهم مبلغ چک های برگشتی از کل مبالغ چک های 
صادر شده حدود 22 درصد است. نمودار فوق تغییرات 

این نسبت ها را نشان می دهد. 

حسین بــردبــار-  رئیس سازمان برنامه و 
بودجه دیروز جزئیات گوناگون لایحه بودجه 
سال ۹۷ را بــرای خبرنگاران تشریح کرد. 
پیش بینی نفت 55 و 60 دلاری، ارز3500 
ــرخ بیکاری  تــومــانــی، تـــورم ۹ درصـــدی، ن
ــدی، افــزایــش پــرداخــت های  11.3 درصـ
نقدی مستمری بگیران و حذف یارانه چند 
میلیون نفر ازجمله نکاتی بود که محمدباقر 
نوبخت دراین نشست به آن اشاره کرد. در این 
میان تغییر رویکرد دولت در موضوع کاهش 
یارانه بگیران مهم ترین نکته خبری محسوب 
می شــود. به این ترتیب رویکرد شناسایی 
ثروتمندان و حذف یارانه آن ها جای خود را به 
اختصاص یارانه به نیازمندان و افراد متقاضی 

که راستی آزمایی خواهند شد، می دهد.
به گزارش خراسان، محمد باقر نوبخت در 
نشست خبری در پاسخ به پرسش خراسان 
درباره این که رقم بودجه یارانه نقدی از 42 
هزار میلیارد تومان در سال های گذشته به 
23 هزار میلیارد تومان کاهش یافته است که 
برای تحقق آن باید یارانه بیش از34 میلیون 
ــوارض اجتماعی  نفر حــذف شــود و آیــا به ع
ــد، گفت: ما  ــرده ای چنین تصمیمی فکر ک
تلاش می کنیم مجوزی که به مجلس می 
بریم یک مجوز موسع باشد، امسال نیز اجازه 
48 هزار میلیارد تومان منابع ناشی از افزایش 
قیمت حامل های انرژی را از مجلس داشتیم 

که می توانستیم قیمت بنزین را چند هزار 
تومان محاسبه کنیم، در حالی که قصدمان 
ایــن نیست. ما با مجلس توافق کردیم که 
یارانه ها را معطوف به افــراد نیازمند کنیم 
ولی قرارنیست به همین صورت نقدی بین 
و  ــرای فقرزدایی  ب بلکه  همه تقسیم کنیم 
کاهش فقر مطلق استفاده می کنیم. نوبخت 
افزود: در سال ۹۷ هیچ فردی نخواهد بود که 
دستگاه های حمایتی و نظارتی احراز کنند 
که نیازمند به یارانه است و یارانه اش قطع 
بشود، بنابراین این اعداد و ارقام منعطف و آثار 
اجتماعی آن مشخص است چون می خواهیم 
یارانه بیشتری به همه نیازمندان بدهیم که 

این آثار اجتماعی خوبی خواهد داشت.وی 
همچنین در پاسخ به پرسش دیگر خراسان 
درباره شناسایی و حذف یارانه افراد ثروتمند 
از طریق استانداری ها و بخشداری ها، گفت: 
این طرح ان شاء ا... مدنظر است و بسیاری از 
اختیاراتمان را در بودجه ۹۷ به استانداری 

ها سپرده ایم.

ناکامی در حذف یارانه ثروتمندان	 
نوبخت با اشــاره به موضوع یارانه نقدی در 
ســال آینده گفت: یارانه را باید به کسانی 
بدهیم که نیازمند هستند یا استحقاق آن را 
دارند. دو روش برای این موضوع وجود دارد. 

اول آن که به حساب 80 میلیون نفر سرکشی 
کنیم و همین دعواهای کنونی پیش می آید 
که در نهایت سه تا چهار میلیون حذف شدند. 
روش دوم این که پول را به کسانی بدهیم که 
می شناسیم و تحت پوشش هستند. برخی 
را  دیگر  برخی  و  حمایتی  سازمان های  را 
بیمه های تأمین اجتماعی شناسایی کرده 
اند یا شاید گروهی از مردم باشند که جزو 
هیچ کدام نیستند که پس از اعلام و بررسی 
آن ها یارانه شان پرداخت می شود. سال ۹۷ 
به همه نیازمندانی که بعداً اعلام می کنند 
و آن هایی که تحت پوشش  نهادها هستند،  

یارانه پرداخت می کنیم.
مأموریت  به  نیازی  دیگر  ــرد:  ک تأکید  وی 
سازمان هدفمندی نیست و به صندوق رفاه 
اجتماعی تبدیل خواهد شد و وزارت کار 

می تواند مسئولیت آن را برعهده بگیرد.

تعداد افراد حذف شده از یارانه در سال 	 
آینده مشخص نیست

وی در پاسخ به این سؤال که آیا تعداد افراد 
حذف شده از یارانه نقدی 20 میلیون یا 30 
میلیون نفر اســت، گفت: هیچ کــدام از این 
اعداد درست نیست و هنوز جامعه هدف به 
طور دقیق مشخص نشده اســت. بنابراین 
اکنون نمی توان اعلام کرد چه تعداد از شمول 

دریافت یارانه نقدی حذف خواهند شد.

برنامه افزایش قیمت انرژی طی امسال 	 
هنوز مشخص نیست

رئیس سازمان برنامه و بودجه درباره احتمال 
افزایش قیمت حامل های انرژی در ماه های 

پایانی امسال گفت: این خبر را در فضای 
مجازی دیــده ام امــا ایــن موضوع که دولت 
بــرای افزایش  هم اکنون برنامه مشخصی 
حامل های انرژی طی امسال دارد، درست 
قانونی  مــجــوز  ــت  دولـ کــه  هرچند  نیست 
افزایش سقف درآمد حاصل از اصلاح قیمت  
حامل های انرژی تا سقف 48 هزار میلیارد 
تومان را دارد اما بنده اعلام می کنم که فعلًا 
برنامه افزایش قیمت حامل  های انرژی طی 

امسال مشخص نیست.
رئیس سازمان برنامه و بودجه همچنین در 
پاسخ به این که برخی معتقدند با توجه به 
افزایش های در نظر گرفته شده برای قیمت 
حامل های انرژی، بودجه سال آینده بودجه 
گرانی است، گفت: به این مسئله باید توجه 
داشته باشیم که همواره این سؤال مطرح 
است که چرا یارانه به ثروتمندان پرداخت 
می شود، بنابراین ما به دنبال این هستیم 
که یارانه به نیازمندان پرداخت شود و بنده 
تأکید می کنم هیچ فرد نیازمندی در سال ۹۷ 

نخواهد بود که یارانه اش قطع شود.
نوبخت همچنین از حذف جدول 1۷لایحه 
ــوص اخــتــصــاص بــودجــه به  ــص بــودجــه درخ
5۹نهاد فرهنگی خبرداد و درپاسخ به خراسان 
درخصوص این که آیا با چنین کاری ، نهادهای 
فرهنگی مذکور عملا حذف نخواهند شد، 
گفت: ما برنامه و ردیف ویژه ای برای این منظور 
درذیل ردیف های بودجه ای درنظر گرفته ایم 
و بودجه این جدول را به سازمان ها و نهادهای 
دولتی واگذار کرده ایم که درقبال انجام کار 
برای دولت، به سازمان ها ونهادهای مشمول 

جدول 1۷ اختصاص می یابد.

...بازار خبر
افزایش قیمت ۴ میلیون تومانی 

سراتو و پژو ۲۰۰۸

 فارس- بررسی بازار خودروهای داخلی 
نشان می دهد که دیروز قیمت سراتو در 
ــازار چهار میلیون تومان و قیمت پژو  ب
2008 ، پنج میلیون تومان افزایش یافته 
است. بر این اساس قیمت سراتو در بازار به 10۷ میلیون 
تومان رسید و پژو 2008 نیز در بازار 12۷ میلیون تومان 

معامله می شود.
 سراتو سه روز قبل با قیمت 103 میلیون تومان معامله 
می شد. پژو 2008 نیز هفته قبل با قیمت 123 میلیون 

تومان به فروش می رسید.

تولید تیراژ زیاد پژو 3۰1  از اسفند

 ایسنا- معاون امور صنایع وزارت صنعت، 
معدن و تجارت از احتمال تغییر سایت 
ــن رو در صـــورت مــشــارکــت نــکــردن  ب
ــام داران زیرمجموعه سایپا بــرای  ــه س
استفاده از ظرفیت شرکت رنو و سازمان گسترش و نوسازی 
ــران خبر داد و گفت: شرکت سرمایه  گــذاری  صنایع ای
مشترک طی 20 روز آینده ثبت می شود. به گزارش فارس، 
صالحی نیا درباره تولیدات مشترک خودروسازان ایرانی و 
خارجی نیز با بیان این که تولید پژو 2008 آغاز شده است، 
افزود: تولید پژو 301 با داخلی  سازی بیشتر از 50 درصد 

و تیراژ زیاد از اسفند امسال آغاز می شود.

تشکیل کمیته  طرح انتقال آب خلیج فارس 
به کویر

 خبرگزاری صدا و سیما- وزیر اقتصاد از 
تشکیل کمیته کاری بررسی نحوه تامین 
ــارس به  مالی طــرح انتقال آب خلیج ف

استان های کرمان و یزد خبر داد.

ضرر خریداران در حراجی سکه!

 ایسنا- در هفتمین حراجی سکه در 
حالی سکه تمام بهار آزادی تا حداکثر یک 
میلیون و 415 هزار تومان فروش رفت 
که قیمت همزمان در بازار به یک میلیون 

و 406 هزار تومان رسیده بود و خریداران ضرر کردند.

کاهش 1۹ درصدی صادرات پسته

 ایسنا- آمـــار گــمــرک از کــاهــش 1۹ 
درصدی ارزش و افت 18 درصدی وزن 
ــران در هشت ماهه  پسته صــادراتــی ای
امــســال نسبت بــه مــدت مشابه سال 
گذشته حکایت دارد. در این مدت 5۹ هزار و ۷44 تن 
پسته از ایران به کشورهای خارجی صادر شده است که 
ارزش مجموع این محموله ها به 4۹5 میلیون و 82۷ هزار 

و 1۷0 دلار می رسد.

...بازار 
افزایش قیمت میوه های شب یلدا در 

میدان میوه و تره بار 

خــبــرگــزاری صــداوســیــمــا- رئــیــس اتحادیه 
ــواع میوه های  بــار فروشان از افزایش قیمت ان
پرمصرف در میدان مرکزی میوه و تره بار خبر 
داد. صابری با اشاره به نوسان 500 تا دو هزار 
تومانی در قیمت انواع میوه گفت: انار از 2500 
تا ۷500، انگور بی دانه زرد از 3500 تا 5500، 
3500، خرمالو شمال از  1200 تا  کیوی از 
تا   1500 از  4000، خیار رسمی  تا   2500
3500، سیب زرد لبنانی از 1200 تا 4500، 
گلابی بیروتی از 6000 تا 11000، پرتقال 
جنوب از 3500 تا 6000، نارنگی تخم ژاپنی از 
2000 تا 6000، موز از 3800 تا 4600 تومان 
و هندوانه را 1200تــا 2500 تومان به فروش 

می رسد. 

...نفت 
پایان اعتراض دانشجویان دانشگاه 

صنعت نفت آبادان 

ــورت گرفته بین دانشجویان  بــراســاس توافق ص
ــادان و مسئولان  معترض دانشگاه صنعت نفت آب
وزارت نفت، قرار است کارگروه پیگیری مطالبات 
تشکیل شود. این دانشجویان چندهفته است به 
دلیل بی توجهی مسئولان صنعت نفت در استخدام 
آن ها دست به تحصن زده اند و نامه های سرگشاده 
ای خطاب به وزیرنفت، معاون اول رئیس جمهور و 
رئیس جمهور نوشته اند و تا کنون نزدیک به 10 بیانیه 
منتشر کرده اند. به گزارش فارس آن ها در جدیدترین 
بیانیه خود رسما از پایان اعتراضات و تحصن های 
خود خبر داده اند. گفتنی است سلحشور معاون 
توسعه منابع انسانی وزارت نفت، از ایجاد کارگروهی 
دانشگاه  مــدیــران  و  دانشجویان  نمایندگان  از 
بــرای بررسی مسائل دانشگاه خبر داده اســت. 

...خودرو 
اجرای قرارداد با رنو معطل نهایی 

شدن سایت تولید مشترک 

معاون امــور صنایع وزیــر صنعت دربـــاره دلایل 
ــرارداد با رنو توضیح داد. به  تعویق در اجــرای ق
گزارش فارس، محسن صالحی نیا در یک نشست 
خبری اظهار کرد: با توجه به این که چند شرکت 
زیرمجموعه سایپا سهام دار بن رو هستند تا امروز 
به لحاظ فنی درباره واگذاری این شرکت در قالب 
جوینت ونچر رنو و ایدرو توافق نشده است. وی با 
اشاره به سفر مدیران ارشد رنو به ایران طی هفته 
اخیر، ادامــه داد: تا پایان سال جــاری میلادی 
یعنی طی 20روز آینده، شرکت مشترک و مرکز 
مهندسی مشترک رنو و ایــدرو ایجاد می شود. 
صالحی نیا ادامه داد: برای تولید مشترک، دو 
سایت دیگر نیز به رنو پیشنهاد شده که در دست 

بررسی است.

...گاز 
زنگنه: کرسنت گاز را تحویل نگیرد، 

تخلف کرده است 

وزیر نفت گفت: ما آماده صدور گاز به امارات طبق 
قرارداد هستیم، از این به بعد نوبت کرسنت است 
که اقــدام کند. بیژن نامدار زنگنه در گفت وگو 
با ایلنا، دربــاره صــادرات گــاز به امــارات گفت: 
با هماهنگی هایی که انجام شــده، بیش از یک 
سال است که اعلام کرده ایم آماده صدور گاز به 
امارات طبق قرارداد هستیم. وی با بیان این که ما 
براساس قرارداد عمل کردیم و همه تجهیزات مان 
نیز برای صادرات آماده است، اظهار کرد: از این به 
بعد نوبت کرسنت است که اقدام کند و اگر اقدامی 
نکند و تحویل نگیرد، آن ها هستند که تخلف 
کرده اند. وزیر نفت درباره آخرین گفت وگوها با 
پاکستان درخصوص خط لوله صلح نیز تصریح 

کرد: پاکستانی ها از آن استقبال نمی کنند.
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در سومین همایش مبارزه با فساد مطرح شد: 

نگرانی بخش خصوصی از افزایش فساد اقتصادی 
روز گذشته چند مقام بخش خصوصی در همایشی از 
روند رو به رشد فساد اقتصادی در کشور ابراز نگرانی 
کردند. به گــزارش ایسنا رئیس اتاق بازرگانی تهران 
گفت: از سال 13۹0 قانون مبارزه با فساد در مجلس 
مطرح شده است، ولی روز به روز وضعیت فساد نه تنها 
بهبود نیافته بلکه بدتر هم شده است. پس باید گفت که 
نباید چرخ را از نو اختراع کرد بلکه باید دید که دنیا چه 
کرده است و تجربه آن را ملاک عمل قرار دهیم تا بتوانیم 
با فساد مبارزه کنیم. مسعود خوانساری در سومین 
همایش مبارزه با فساد افزود: بخش خصوصی باید در 
تصمیمات دولت دخالت داده شود. در این صورت است 

که فساد کاهش می یابد.

ارز دونرخی ریشه فساد	 
در این همایش دبیرکل کمیته ایرانی اتاق بازرگانی بین 
المللی هم با اشاره به لزوم وجود یک دولت و قوه قضاییه 
پاک، شفاف و پاسخ گو برای رفع فساد، درباره نرخ ارز در 
بودجه ۹۷ گفت: وقتی که ارز در بودجه 3500 تومان در 
نظر گرفته شده است و این ارز تنها به عده ای تخصیص 
می یابد، پس بقیه باید ارز را از بازار آزاد تهیه کنند و همین 
جا فساد شکل می گیرد. به گزارش ایسکانیوز بهکیش 
با بیان این که دونرخی بــودن ارز، ریشه فساد است، 
خاطرنشان کرد: چه منافعی در این نرخ ارز نهفته است 
که کنده نمی شود، یا این که چرا باید به یک باره امسال 

تعرفه ها افزایش یابد.

فساد در همه دنیا رو به افزایش است	 
عابدی، دبیر این همایش نیز اظهار کرد: یافته های سنجش 
جهانی فساد نشان می دهد که با شیب ملایم میزان فساد 
در جهان در حال افزایش است. به گــزارش فــارس، وی 
افزود: تنها 18 درصد از کشورها در سال گذشته نسبت 
به دو سال قبل توانسته اند وضعیت فساد خود را بهبود 
ببخشند و 2۹ درصد بدون تغییر بوده اند و در 53 درصد 
کشورها نیز میزان فساد افزایش یافته است. این در حالی 
است که 88 درصد مردم دنیا به اقدامات دولت های شان 

برای مبارزه با فساد خوشبین نیستند و اعتماد ندارند.

گروه های مردمی برای مبارزه با فساد به میدان 	 
آمده اند

به گفته عابدی، چند سالی است که بیرون از دولت دو گروه 
موثر تلاش هایی را برای اصلاح این چرخه معیوب آغاز 
کرده اند که یکی از آن ها  گروه های مردمی هستند. این 
گروه ها تلاش زیادی کرده اند که گفتمان مبارزه با فساد را 
شعله ور نگه دارند. وی بیان کرد: گروه دوم بخش خصوصی 
است که از حدود دو سال پیش این موضوع را دنبال می کند 

و ابتکار عمل های مناسبی هم به خرج داده است.

استیضاح ربیعی با 50 امضا در مجلس کلید خورد 
شستا، تامین اجتماعی و بازنشستگی محورهای اصلی استیضاح وزیر کار 

عضو کمیسیون شوراها و امــور داخلی کشور از کلید 
خــوردن استیضاح وزیر کار در مجلس با پیشنهاد 50 
نماینده خبر داد. حسین مقصودی در گفت وگو با باشگاه 
خبرنگاران، درباره علل این استیضاح به مواردی چون، 
وضعیت نامناسب صندوق های بازنشستگی و اوضاع 
وخیم کارگران اشــاره کرد و با تاکید براین که ربیعی 
نظارت مناسبی بر زیر مجموعه خود ندارد، گفت: شخصی 
ــوان و فعال تر  باید سکاندار وزارت کــار می شد که ج
باشد. طرح استیضاح وی پس از سرکشی نمایندگان به 
حوزه های انتخابیه شان در هفته آینده تقدیم هیئت رئیسه 
مجلس خواهد شد. به گفته وی این وزارتخانه جایگاه 
حساس و رسالت خطیری بر عهده دارد و ادغــام چند 
وزارتخانه و تشکیل وزارتخانه ای به نام تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی از ابتدا هم اشتباه بود.همچنین تسنیم متن 
طرح استیضاح ربیعی را هم منتشر کرد که بر اساس 
آن نمایندگان از ربیعی در 26 موضوع سوال خواهند 
کــرد. ســوء مدیریت در سازمان بازنشستگی کشور و 
بسیاری از شرکت های وابسته و تامین اجتماعی ، زیان ده 
بودن شرکت های زیرمجموعه، مشکلات بازنشستگان، 
به کارگیری خلاف قانون مدیران بازنشسته، اجرانشدن 

قانون در خصوص بازنشستگان صندوق بیمه روستاییان 
و عشایر، ضعف عملکرد در مدیریت فنی و حرفه ای کشور، 
تدوین نشدن سند ملی کار شایسته، بخشی از موضوعاتی 
است که به طور مستقیم به حوزه کاری ربیعی مربوط 
است. البته در این موارد 26 گانه موضوعاتی کلی مثل 
کاهش نرخ مشارکت زنان، افزایش نرخ بیکاری و افزایش 

نیافتن سهم بخش تعاون هم به چشم می خورد. 

تغییر رویکرد یارانه ای دولت به روایت نوبخت 

یارانه فقط برای 3 گروه 


